
 

 

Protokoll fört vid Töreboda IK:s styrelsemöte 2021-05-19 

  

Närvarande: Niklas Pettersson, Annki Isaksson, Camilla Leijon, Mikael Persson, 
                       Anette Wirdby,  Annelie Eliasson, Gunnar Welin, Thomas Boethius,                     
                       samt Magnus Olofsson 
 
Frånvarande: Jan-Erik Gustavsson 
 
Mötet genomfördes digitalt. 

 

 

§1 Mötet öppnades av ordförande. 

 

§2 Till justeringsman valdes Annelie Eliasson. 

 

§3 Dagordningen godkändes. 

 

§4 Föregående mötesprotokoll gicks igenom.  

 

§5 Ekonomisk rapport.  

Mycket sponsringspengar och medlemsavgifter har kommit in.   

Likviditeten ser fortsatt bra ut. 

 

§6 Domare 

Vi har stor domarbrist i föreningen. Magnus meddelar att han inte kommer att 

fortsätta jaga domare då det ligger utanför hans arbetsområde. 

Niklas var på möte i måndags angående detta och lämnar en rapport från detta 

till styrelsen via separat mail.  

Behovet av domare är akut – det finns ej domare till kommande helgs matcher. 

Niklas tar på sig att efterfråga domare till dessa matcher.  

Magnus lägger ut intresseanmälan på hemsidan där de som är intresserade av 

att döma kan anmäla sig. 

 

§7 Övriga rapporter.  



• Sportgrupp 

Niklas rapporterat att man inte engagerat någon ny på u-sidan   

men de ska fråga Vanessa Billing. 

• Sponsorgrupp 

Listan över sponsorer gicks igenom. Anette tog upp fråga om hur de 

skulle kunna agera för att få sponsorer till Gåfotbollen. 

• Ungdomsgrupp 

Sportgruppen kollar med Vanessa Billing enligt ovan. 

• Matcharrangemangsgrupp 

Seniorstart är 11 - 15 juni. Magnus fick i uppdrag att ta fram en lathund 

för lag/match/domarvärdar samt lista över kommande seniormatcher 

för att säkerställa att vi har bemanning till dessa. 

 Det saknas fortfarande utbildade matchvärdar till ungdomsmatcher. 

 

§8 Status medlemsavgifter. 

Två stycken är obetalda i dam och 23 st i herr (Niklas påminner via Robban). 

 

§9 Status utdrag ur polisens belastningsregister. 

Ett antal kvarstår att visa upp. I början av juni får vi skicka påminnelse till de 

som inte visat upp. 

 

§10 Organisationskommittén/TIK 2021. 

Inga möten har hållits rapporterar Camilla.  Niklas meddelar att projektet 

pausas p.g.a corona. 

 

§11 Status Sverigelotter. 

Alla är utlämnade och fler lag ha redovisat. 

 

§12 Inkomna skrivelser. 

Inga inkomna skrivelser fanns. 

 

§13 Att göra listan gicks igenom. 

 

§14 Övriga frågor.  

Nya dosor från Westerstrands är OK enligt Magnus. 

Gällande belysningen på A-plan så vet vi ingen status. 

Offentliga toaletter på Töreshov - Gunnar pratar med kommunen. 

Användning av Grönt Kort – görs upp inför varje match mellan lagen. 

Larmet i klubbstugan – mötet beslutade att detta kan nedmonteras. 

Thomas kollar med Johan Eriksson om vi kan få köpa ett nytt larm till bra pris. 

 



§15 Nästa möte är 16/6 kl 18:00 på Töreshov och efterföljs av gåfotboll och 

korvgrillning. 

 

§16 Mötet avslutades av ordförande. 
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Annki Isaksson 

 

 

Niklas Pettersson   Annelie Eliasson  

Ordförande    Justeringsman 

 


